
Zápis z jednání studentské rady GJŠ Zlín 
Dne: 12. 1. 2012 

 Prvním bodem jednání byla školní futsalová liga pod vedením Tomáše Stolaříka 

(Č3. A) 

 V současné době je přihlášených 7 týmů 

 Herní dny budou úterý a středa 

 Dozor z řad pedagogického sboru by měl vykonávat Mgr. Macháček 

 Padl návrh pro vytvoření „futsalového výboru“, předseda T. Stolařík, aby při 

jednání o školní futsalové lize nemuselo docházet ke scházení celé studentské 

rady. Návrh byl zamítnut T. Stolaříkem, že nic takového není třeba, a že při 

případných problémech bude jednat osobně s předsedy SR. 

 Minule avizovaný problém školních sprch se částečně vyřešil a bude se i nadále ladit 

optimální teplota 

 V maturitním týdnu se plánují různé akce a částečně i studijní volno 

 Školní část „posledního zvonění“ je od letošního roku zakázána (z důvodu stále se 

opakujícího nedodržování pořádku) 

 Odemykání studovny bylo ráno posunuto na 6:30 

 Ohledně požadavku na každodenní bezmasá jídla v jídelně – již je zařízeno a větší 

porce pro sportovce se zařizují 

 P. Burešová vzkazuje, že adoptovaní studenty již dostudovali a velmi nám děkují. Ve 

fondu zbylo cca 1500,-. Návrh byl přidat tyto peníze na dokončení klubovny (přijato) 

 Práce na odpočinkové místnosti začnou již během ledna, padl i návrh na název 

„studentský klub“, začne se se stavebními úpravami, malováním, dále pak nasazení 

jedněch dveří a zazdění druhého vstupu 

 Čipy sloužící ke vstupu do šatních prostor již dorazily a budou vydávány proti záloze 

100,- 

 Lístky na školní ples (17. 3. 2012) budou v prodeji od 6. února u p. Horčice a pí. 

Benešové (kabinet 215) 

 

Zápis provedl: Nikolaj Malík, E. A, předseda SR Ověřil: Martin Nosek, E. A, předseda SR 


